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GÜNDEM KONUSU 

- Dış Paydaş Toplantısı 

TOPLANTI İÇERİĞİ 

- Dış Paydaş Toplantısı açılış konuşması Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Özlenen ÖZKAN 
tarafından gerçekleştirilmiştir. 

- Kalite Birimi sorumlusu Doç. Dr. Tuba Melekoğlu tarafından,  Üniversitemizde yönetsel değişim 
süreci, stratejik planımız ve politikalarımız özelinde Dış Paydaş sunumu gerçekleştirilmiştir.  

- Ardından Üniversitemiz Dış Paydaş Kurulu üyelerinin görüş ve önerileri alınmıştır: 
- Kent Konseyi Başkanı Kurt; üniversitenin şehirle bütünleşmesinin önemli ve iyi olduğunu,. Şehre 

yönelik araştırma ve geliştirme faaliyetlerinin daha da geliştirilebileceğini belirtmiştir. Turizm 
sektöründe dil sorununa çözüm getirilebileceği, Denizcilik Fakültesinin yeterli düzeyde olmadığı 
ve geliştirilmesi gerektiği önerilmiştir.  

- Jeoloji Mühendisleri Odası Başkanı ÇELTİK; Şehirde veri eksiklikleri olduğu belirtmiştir. 
- Gıda Mühendisleri Odası Başkanı MANAVOĞLU, müfredatların yeterli olmadığını ve 

uluslararası faaliyetlerin artırılması gerektiğini belirtmiştir. 
- Öğrenci Konseyi Eski Başkanı; şehir programlarının üniversitede yapılması ve üniversite 

kapılarının bu anlamda açık olmasını önermiştir. 
- Askon Derneği Antalya Şubesi Başkanı KACAR; mühendislik fakültesinden teknik 

personellerle iş birliği yapmak üzere taleplerini dile getirmiştir.  
- Mimarlar Odası Başkanı Çerçiler; mimarlık eğitiminin stajla 5 yıla çıkarılabileceğini, yapı 

malzemeleri çalışmalarının yapılması gerektiği belirtmiştir.   
- Gençlik ve Spor İl Müdürü Gürhan; talep eden tüm öğrencilerin konaklama ihtiyaçlarının 

giderilmesi için çalışılacağını belirtmiştir.  
- İnşaat Mühendisleri Odası Başkanı Akdoğan; mezunların sektör açısından hangi kollarda 

çalışması gerektiğine ilişkin bilgi eksikliği olduğunu, teknik geziler ve saha çalışmalarının 
artırılması gerektiğini, ulaşım, deprem vb çalışmalarda üniversiteden yeterince faydalanılmadığı 
belirtilmiştir.  

- Antalya Diş Hekimleri Odası Başkanı Yücel; üniversite diş hekimlikliği ile iyi ilişkilerinin 
olduğunu, Diş hekimi mezun sayısının fazla olması sebebiyle istihdam problemi oluşturabileceğini, 
sağlık turizminin uzun soluklu ve kaliteli hale getirilmesine ilişkin stratejilerin yapılması 
gerektiğini belirtmiştir. 

- Antalya İl Sağlık Müdürü Karahan; üniversitenin iyi bir kadrosunun olduğunu, ancak plastik 
cerrah sayısının üniversite dışında iyi olmadığını belirtmiştir. Ayrıca kentte güzellik merkezlerinin 
sayısının arttığı ancak denetimlerinde mevzuat eksikliği olduğu,  tüm yükün il müdürlüğünde 
olması nedeniyle desteğe gereksinim olduğunu eklemiştir.  

- Makine Mühendisleri Odası Başkanı Atmaca; Mühendislik Fakültesinin iyi durumda olduğunu, 
birçok alanda farklı projelerin yapılması gerektiğini, raporlar hazırlanarak karar alıcılara 
sunulabileceğini, uzaktan eğitim ile ilgili olarak öğrenci ve kişilerin daha az tanınması ve referans 
olma noktasında kaygıların olduğunu belirtmiştir.  

- Kamu ve sektör çalışanlarının eğitim öğretim süreçlerinde birlikte görev alması, iş dünyasına 
yönelik yüksek lisans ve doktora programlarının tasarlanması önerilmiştir. 

- Antalya Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Çandır;akademik birikimin şehre aktarılması 
ve şehrin problemlerine akademik öneriler getirilmesini önermiştir.  



- Antalya Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Taş; dış paydaş toplantısının çok önemli olduğunu 
belirterek şehre yönelik açıklamaların öğretim elemanlarından doğrudan alma talebini iletmiş, 
akademisyenlerin daha fazla katkı vermesini önermiştir. 

- Elektrik Mühendisleri Odası Başkanı Tat; elektrikli şarjlarla ilgili çalışmalar yürüttüklerini, 
enerji konusunda daha fazla çalışma yapılması ve enerji verimliliğinin artırılması gerektiğini 
belirtmiştir. 

- Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri; alanın uzmanı hocaların-bilginin sektörde kullanımına yönelik 
çalışmaların artırılması gerektiği belirtmiştir.  

- Harita Ve Kadastro Mühendisleri Odası Başkanı Hançer; Harita Mühendisliği bölümünün 
açılmasını önermiştir. Uzaktan Algılama  ve Coğrafi işaretleme ile ilgili konulara ağırlık verilmesi, 
sanal ofislerin açılması gerektiğini belirtmiştir. 

KARARLAR 

- Dış paydaşlardan gelen görüş ve önerilerine yönelik ilgili birimlerde çalışmalar yapılmasına karar 
verilmiştir. 
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